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2017 Official Guide to ICT Industry in Hong Kong

My congratulations to the Communications Association 
of Hong Kong (CAHK) for publishing the “2017 Official 
Guide to ICT Industry in Hong Kong”.  This biennial 
Guide is the definitive reference to the state of the ICT 
industry in Hong Kong, as well as a useful trend indicator 
for the industry.

With the establishment of the Innovation and Technology 
Bureau, innovation and technology are now firmly on the agenda of the HKSAR 
Government.  We are dedicated to developing Hong Kong into an innovation and 
technology hub.  Riding on Hong Kong’s robust ICT infrastructure and excellent 
city management experience, Hong Kong is well-positioned to pursue smart city 
development, one of the key priorities of the HKSAR Government.  

We look forward to joining hands with CAHK and other partners of the ICT 
industry to expedite the development of innovation and technology as a new 
economic driver of Hong Kong and build Hong Kong into a world-class leading 
smart city.  I am confident that with our concerted efforts, we can make Hong 
Kong a smarter, better place and safer place to live.  

I wish CAHK every success in all its future endeavours.

Nicholas W. Yang
Secretary for Innovation and Technology
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region
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I N N O V A T I O N   L E A D E R S H I P

我謹此祝賀香港通訊業聯會出版《 2017 香港通訊業概覽》。每兩
年出版一次的概覽是香港資訊及通訊科技業的寶鑑，也是業界發展

趨勢的重要指標。

創新及科技局成立後，推動創科發展是香港特區政府的施政重點。

政府會致力建設香港成為創科樞紐。香港擁有穩健的資訊及通訊科

技基礎設施，在城市管理方面饒富經驗，表現卓越，充分具備發展

智慧城市的條件，這也是特區政府的首要任務之一。

我們期待與香港通訊業聯會及業界同儕攜手合作，共同加快創科發

展，為香港經濟發展提供新動力，並將香港建構成世界領先的智慧

城市。我深信，只要整個社會上下一心，羣策羣力，我們定可把香

港發展為一個更具智慧、更宜居及安全的地方。

謹此祝願香港通訊業聯會百尺竿頭、更進一步，會務蒸蒸日上！

楊偉雄
創新及科技局局長

香港特別行政區政府
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